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Aan:  

Van: 

De raads- en burgerleden 

De Rekenkamer 

 Documentnummer 

675598 

 

Zaaknummer 

675596 

 

 

Datum: 1 juli 2025 

 

Onderwerp:  Derde voortgangsrapportage Rekenkamer Boekel 

Q1 Q2 2025 

 

Geachte raadsleden en burgerraadsleden, 

 

Tussen januari en juni 2025 heeft de Rekenkamer haar eerste onderzoek afgerond en geëvalueerd, 

en het tweede onderzoek opgestart. Graag informeren wij u in deze derde voortgangsrapportage over 

deze werkzaamheden van de Rekenkamer Boekel. In de bijlage staat de opdrachtformulering voor het 

onderzoek, conform het Onderzoeksprotocol. Ook delen we een tussenstand van onze 

bedrijfsvoering. 

 

Terugblik januari – juni 2025 

 

Onderzoek  

Het eerste Rekenkameronderzoek richtte zich op de informatievoorziening aan gemeenteraadsleden. 

In het Onderzoeksprotocol van de Rekenkamer staan 10 stappen die elk onderzoek doorloopt. Over 

stap 1 tot en met 9a las u in de tweede voortgangsrapportage; over stap 9b, 10 en 11 in deze derde 

rapportage over afgelopen halfjaar gezet.  

 

Stap 9b bestuurlijke hoor en wederhoor in januari  

De technische hoor- en wederhoor over de feitelijke beschrijving vond plaats tussen december 2024 

en januari 2025. Daarna zijn de hoofdstukken over de beleving van de informatievoorziening door 

raadsleden, de conclusie en de aanbevelingen voltooid. Vervolgens is het college uitgenodigd om te 

reageren op het rapport. Deze reactie is in het rapport opgenomen als bijlage. Deze bestuurlijke 

reactie leidde niet tot inhoudelijke aanpassingen.  

 

Stap 10 Opstellen definitief concept-rapport en opstellen raadsvoorstel in februari 

Het rapport is opgesteld door de Rekenkamerleden en voorzien van een raadsvoorstel met 

aanbevelingen.  

 

Stap 11. Openbaarmaking en presentatie definitief rapport aan de raad(scommissie) in maart 

Na agendering in het presidium is het rapport besproken in de gecombineerde commissie Bestuur en 

Samenleving & Wonen en Werken op 19 maart 2025. Op 3 april 2025 is het rapport in de raad 

vastgesteld. Daarbij is een amendement aangenomen over de uitvoering van de aanbevelingen, 

namelijk “A04-2025 Amendement Raadsbesluit Rekenkameronderzoek Informatievoorziening aan de 

Raad”. 

 

Evaluatie  

 

Aanpak 

Om te leren van dit eerste onderzoeksproces hebben we dit geëvalueerd. Daarvoor heeft de 

secretaris van de Rekenkamer een evaluatiemethode opgesteld, gebaseerd op de handreiking voor 

(zelf)evaluaties van de Vereniging van Rekenkamers. Input is schriftelijk en mondeling opgehaald bij 
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klankbordgroepleden, DT-leden en de griffie. Ook hebben de Rekenkamerleden en de secretaris het 

proces en de samenwerking intern geëvalueerd. 

 

Lessen 

Lessen uit deze evaluaties gaan onder andere over de omvang en leesbaarheid van onderzoeken, het 

abstractieniveau van aanbevelingen en de planning en afstemming. Ook zijn werkafspraken gemaakt 

over bijvoorbeeld rol- en taakverdeling en werkwijzen van Rekenkamer en griffie.  

 

Volgend onderzoek 

 

Inventarisatie  

Inwoners, raadsleden en DT-leden zijn uitgenodigd nieuwe onderwerpen voor onderzoek aan te 

dragen. Zowel via een uitzending van Blok TV, met een oproep in de vorige voortgangsrapportage, via 

de klankbordgroepleden aan hun eigen achterban/fractie en twee oproepen in het nieuwsblad Boekel-

Venhorst-Huize Padua. Twee reacties van inwoners zijn ontvangen en doorgezet naar het college, 

aangezien ze gericht waren op beleidsuitvoering. Raadsleden hebben via de klankbordgroep hun 

input geleverd. Ook de Rekenkamer zelf heeft onderwerpen aangedragen. De opgehaalde 

onderwerpen zijn toegevoegd aan de bestaande groslijst. Deze lijst is samen met de klankbordgroep 

geactualiseerd. 

 

Keuzeproces 

De Rekenkamer heeft samen met de secretaris alle onderwerpen op de groslijst beoordeeld aan de 

hand van selectiecriteria uit het Onderzoeksprotocol. Dit resulteerde in een top vijf van grote en kleine 

onderzoeksonderwerpen. Aan de hand daarvan is samen met de klankbordgroep hier een keuze in 

gemaakt.  

 

Onderwerp 

De Rekenkamer heeft het subsidiebeleid van de gemeente Boekel gekozen als volgend onderwerp 

van onderzoek. De Rekenkamer wil met dit onderzoek inzicht verkrijgen in de werking van het 

subsidiebeleid en het gehele proces van subsidieaanvraag tot en met (eventuele) verantwoording. 

Daarbij richt het onderzoek zich ook op de wijze waarop wordt beoordeeld en bewaakt of de subsidie 

bijdraagt aan het realiseren van de beoogde doelen. De uitkomsten van dit onderzoek kunnen worden 

benut bij een eventuele herziening van het bestaande subsidiebeleid (inclusief verordening) en 

bijbehorende processen. 

 

Hoofdvraag 

De hoofdvraag van het onderzoek luidt: “In hoeverre zijn het subsidiebeleid en de uitvoering daarvan 

in de gemeente Boekel doelmatig en rechtmatig?” Voorafgaand aan het onderzoek voeren we een 

vooronderzoek uit om de relevante subsidiestromen en de scope te bepalen.  

 

Planning  

De ambitie om jaarlijks een onderzoek op te leveren is bijgesteld. De klankbordgroep heeft 

aangedrongen op een realistischere ambitie, waarbij kwaliteit vooropstaat, in plaats van de 

kwantitatieve doelstelling van gemiddeld één onderzoek per jaar. Dat heeft als gevolg dat de 

oplevering van komend onderzoek na het reces van 2026 is gepland. Op verzoek van de 

klankbordgroep voert de Rekenkamer dit onderzoek zelf uit.  

 

Vooruitblik juli – december 2025 

 

 

Onderzoek  

In de zomer van 2025 wordt conform het Onderzoeksprotocol een plan van aanpak opgesteld. Tijdens 

een startgesprek licht de Rekenkamer dit toe aan de gemeentesecretaris. We starten vervolgens het 

vooronderzoek, en stellen op basis daarvan een normenkader op.  
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Bedrijfsvoering  

 

Financiën  

Zoals begroot is driekwart van het jaarbudget 2025 benut aan afronding van het onderzoek naar 

informatievoorziening en opstart van het nieuwe onderzoek. Door gewijzigde interne werkafspraken en 

het zelf uitvoeren van komend onderzoek door de Rekenkamerleden zijn de uitgangspunten achter 

deze begroting echter veranderd. Gevolg is dat ook budget van 2026 in 2026 wordt aangesproken 

voor het tweede Rekenkameronderzoek.   

 

Samenwerking met de griffie 

In april 2025 heeft de Rekenkamer afscheid genomen van interim griffier Joyce Le Comte. Zij stond 

aan de basis van deze Boekels Rekenkamer. In mei 2025 hebben we kennis gemaakt met haar 

opvolger Lydia Verheijen. Lydia heeft samen met Erik Ham, die inmiddels de rol van Joyce als 

secretaris van de Rekenkamer op zich had genomen, de onderzoeksopzet voor het volgende 

onderzoek mede vormgegeven. Vervolgens zijn gezamenlijk werkafspraken gemaakt over de rol van 

de secretaris en griffier bij een volgend onderzoek. 

 

Overhead  

De Rekenkamer vindt participatie en afstemming met onze samenwerkingspartners belangrijk. Zo 

hebben we DT en Klankbordgroep beide betrokken bij zowel het inventariseren van nieuwe 

onderwerpen als de eerste uitwerking van het gekozen onderwerp. Dit leidde in beginsel tot vier 

afstem-momenten. Echter, omdat de Rekenkamer ook streeft zoveel mogelijk tijd te besteden aan 

inhoudelijk onderzoek, en zo min mogelijk aan overhead hebben we één van deze overleggen 

geschrapt: het DT heeft zonder de Rekenkamerleden feedback verzameld over de concept 

onderzoeksopdracht. In de toekomst kijken we hoe we ook andere afstemmomenten efficiënt vorm 

kunnen geven. Zo zullen we vaker op digitale wijze in plaats van fysiek vergaderen om reistijd te 

besparen.  

 

Kortom  

Het eerste onderzoek is afgerond, het tweede gekozen en op basis van evaluaties zijn verbeteringen 

doorgevoerd. Wij danken de klankbordgroep, het DT en de collega’s van de griffie voor hun 

betrokkenheid en samenwerking. Wij zien uit naar het vervolgonderzoek. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lisette Heesakkers 

Klaske Hermans 

 

 


